
  



Musím bez nadsázky říct, že Morfologie obratlovců byl jeden z nejlepších a nejzajímavějších zážitků v mém životě. Nejsem nadšená 

už jen tím, že jsem mohla přičuchnout (a to doslova) k opravdové pitvě, ale stejně tak jsem unešená z přístupu paní doktorky, která 

se o nás celou dobu velmi laskavě starala.  

Nejsilněji na mě zapůsobila asi pitva drůbeže, kdy jsem měla možnost se podívat pod povrch tomu, co každodenně jíme. Dále pro 

mě bylo velmi přínosné porovnání orgánů relativně zdravého (leč lehce obtloustlého) buldočka s patologickými změnami na 

orgánech nepříliš zdravé fenky. A v neposlední řadě, vyzkoušet si práci se skalpelem, chirurgickými nůžkami a podobně, se mi 

bude určitě ještě v budoucnu hodit.  

Jsem neskutečně nadšená, a mít tu možnost, hned jdu zase! 

 


